
 
The 26th International Travel Expo Hong Kong (ITE), 14 – 17 June 2012 

第 26 屆香港國際旅遊展（2012 年 6 月 14 – 17 日） 

 
REGISTRATION FORM 報名表 

 

Please complete and return this form on or before 11 May 2012 (Friday) 

請填妥資料並於 2012 年 5 月 11 日（星期五）前回覆 

 

Invitations are open only to HKTB registered Tourism Services Providers –  

Hotels / Tour Operators  / Travel Agents/ Cruise / Attractions / Airlines / Convention Venues / Conference, 

Event & Exhibition Organisers/ Service Suppliers 

只限已登記之香港旅遊發展局旅遊服務供應商 - 酒店/旅遊代理商/旅行社/郵輪公司/旅遊景點/航空公司/會議承
辦代理/會議活動及展覽主辦商/會議服務供應商參加 

 

To 致:   Anne Cheng, Trade Services  鄭素華，業界服務  

   Telephone 電話: 2807 6335  /  Fax no. 傳真: 2503 6335  /  E-mail電郵：anne.cheng@hktb.com 

   

Reply From回覆人  Title職位  

Name of Company (Eng)  

公司名稱(中文)  

Company Address (Eng)  

Direct Tel  

直線電話 

 Direct Fax 

直線傳真 

 E-mail  

電郵 

 

Signature 

簽名 

 
 

Date 日期  

 

REGISTRATION 報名 

 
We would like to register the following participant (s) 以下為出席是次活動的本公司代表： 
 

 First Participant 

首位參加者 

Second Participant (if applicable) 

第二位參加者 (如適用者) 

Name (Eng)   

姓名(中文)   

Title (Eng)   

職位(中文)   

Direct Tel Line 直線電話   

E-mail 電郵   

 

 Please tick if official receipt is required.  請寄回參加費用之正式收據。 

 
 For on-site signage purpose, please tick if you intend NOT to man your booth on Consumer Days 
(16 & 17 June).  

為安排展區告示牌，如貴司計劃於公眾日(6月16及17日)不派代表到展場管理攤位，請在方格加上剔號。 

 

Notes註: 

 Participation fee for each company: HK$13,200.  參加費用為每間公司港幣13,200元。 
 Please send a crossed cheque made payable to “Hong Kong Tourism Board” (with a copy of this reply 

form) to Ms Anne Cheng, Trade Services, Hong Kong Tourism Board, 9th-11th Floors, Citicorp Centre, 
18 Whitfield Road, North Point, Hong Kong. 請將參加費用的支票 (抬頭：「香港旅遊發展局」)，連同此
表格，郵寄至北角威非路道十八號萬國寶通中心九樓至十一樓香港旅遊發展局業界服務部鄭素華小姐。 

 No separate invoice will be issued for participation fee. 報名費不另發發票。 
 Due to venue capacity constraint, registration will be accepted on a first-come-first-served basis. 由於場

地所限，登記將以先到先得方式進行。 
 Confirmation of participation will only be given upon receipt of full payment.  
 當報名費付清後，香港旅遊發展局才會確認參加者參與資格。 
 All payment is NON REFUNDABLE and NON TRANSFERABLE to other HKTB functions.   

所有報名費用將不予發還，亦不可轉至其他香港旅遊發展局之活動項目作參加費用。 


